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نگاه

هندبال،  اسیر روزمرگى

تیم ملى هندبال ایران از روز جمعه کار خود را 
در رقابت هاى قهرمانى آسیا آغاز مى کند. شاید 
بعد از چند  سال بار دیگر نگاه ها به سوى هندبال 
باشــد تا بتواند در ســطح قاره کهن به نتیجه 
درخورى برســد. کارشناسان هم مثل مردم به 
گرفتن یک نتیجه خوب از این مسابقات امیدوار 
هستند اما بررسى برخى مسائل نشان مى دهد 
که نباید توقعات را بیش از حد بالا برد. متاسفانه 
هندبال در ســال هاى اخیر نتوانسته روزهاى 
خوبى را پشت سر بگذارد و باید در انتظار بود تا 
نتایج تیم ملى در رقابت هاى قهرمانى آسیا شادى 
را بار دیگر به جامعــه هندبال تزریق کند. البته 
نباید فراموش کنیم که حتى اگر تیم ملى قهرمان 
آسیا شــود، با این نتیجه هم نواقص موجود در 
هندبال رفع نمى شود. زیرساخت هاى این رشته 
اصلا خوب نیست و در بخش بانوان و آقایان باید 

کار بیشترى صورت بگیرد. 
از نظر فنى شــاید در ظاهر بگوییم خیلى از 
بازیکنان فعلى تیم ملــى در لیگ هاى اروپایى 
بازى مى کنند اما فقط چند نفر از آنها در تیم هاى 
شاخص هستند و به عنوان بازیکن اصلى به میدان 
مى روند. ســایر نفرات خیلى هم در ســال هاى 
اخیر درخشــش خاصى در کشورهاى خارجى 
نداشتند. فقط باید امیدوار بود ستاره هاى تیم ملى 
در زمان برگزارى مسابقات روزهاى خوب خود را 
سپرى کنند. از سوى دیگر، کادرفنى قدرتمندى 
در کنار این تیم نیست. فدراسیون براى انتخاب 
سرمربى ضعیف عمل کرد. حدود 8ماه زمان را 
براى انتخاب سرمربى خارجى از دست دادیم و 
چند ماه مانده به مسابقات با مربى اى قرارداد امضا 
شده که قبلا امتحان خود را 2بار پس داده است. 
فدراسیون نباید در بحث انتخاب سرمربى فقط 
همین مسابقات قهرمانى آسیا را درنظر مى گرفت 
و باید به یک برنامه بلندمدت فکر مى کردیم. به 
جرأت مى توانم بگویم کــه اگر نتیجه اى هم در 
این رقابت ها کسب شــود، نمى توان به حساب 
ما چک نوشــت، چــون او زمان زیــادى براى 
آماده سازى تیم ملى نداشت. پتانسیل بازیکنان 
تیم ملى خیلى فراتر از این مربى است. اگر رئیس 
فدراســیون نیروهاى قوى تــر را در کنار خود 
داشت، شاید انتخاب بهترى در بخش کادرفنى 
انجام مى داد. فعلا با روزمرگى برنامه هاى هندبال 
پیش مى رود و باید دید که چه نتیجه اى به دست 
خواهد آمد. نباید فکر کنیــم فقط قطر رقیب 
اصلى ماست،  چون در گذشته تیم هاى دیگرى 
هم براى ایران دردسرســاز ایجــاد کردند. باید 
امیدوار بود که با چاشنى خوش شانسى تا فینال 

پیش برویم.

ورزش جهان

اظهار خوشــحالى مقامــات روس از 
روند فروش بلیت جام جهانى| الکســاندر 
سوروخینرئیس کمیته سازماندهى جام جهانى 
2018 روسیه به دنبال اعلام سرویس رسانه اى 
فیفا مبنى بر ثبت بیش از 3 میلیون درخواست 
جهت خرید بلیت دیدارهاى جام جهانى گفت: 
ثبت درخواست بیش از 3 میلیون و 141 هزار را 
بســیار خوب ارزیابى مى کنیم. این اتفاق نشانه 

خوبى است و ما این پویایى را دوست داریم.
عذرخواهى داور فرانســوى از بازیکن 
نانت|  تونى شــاپرون، داور بازى یکشنبه شب 
تیم هاى فوتبال پارى سن ژرمن و نانت در هفته 
بیستم لوشــامپیونه که دیه گو کارلوس، مدافع 
میانى نانت را به خاطر برخورد سهوى با او نه تنها 
با کارت زرد جریمه کرد بلکه به عمد هم به او یک 
لگد زد، بابت رفتارش عذرخواهى کرد. در بیانیه 
او آمده اســت: «انجام این حرکت زشت به هیچ 
عنوان درســت نبود در نتیجه من مایلم مراتب 
عذرخواهى خــود را به دیه گــو کارلوس اعلام 

کنم.»
لغو یک بازى به خاطر ترس تماشاگران 
از ریزش ورزشــگاه|  دیدار تیم هاى پورتو و 
استوریل به خاطر ترس تماشــاگران از ریزش 
بخشى از ورزشــگاه لغو شــد. در بین دو نیمه 
دیدار تیم هاى اســتوریل و پورتو تماشــاگران 
تیم مهمان، جایگاه را تــرك و به زمین رفتند. 
رسانه هاى پرتغالى اعلام کردند که این اتفاق به 
خاطر مسائل امنیتى رخ داده و بخشى از ورزشگاه 
شکاف برداشته است. این شکاف احتمالا به خاطر 
زلزله دوشنبه در پرتغال ایجاد شده بود. خیلى از 
هواداران مهمان، ورزشگاه را ترك کردند و جایگاه 
تماشاگران، توانایى پذیرش هواداران را نداشت. 
به همین خاطر مسئولان بازى پس از نیم ساعت 

تصمیم گرفتند این دیدار را لغو کنند.
افشاى تعرض پزشــک آمریکایى به 
قهرمان المپیک ریو|  سیمون بایلز، قهرمان 
4 دوره ژیمناســتیک المپیک اعــلام کرد که 
لارى ناسار پزشک پیشــین تیم ژیمناستیک 
آمریکا به او نیز تعرض جنسى کرده است. یکى 
از ژیمناست هاى شــاخص دیگرى که از ناسار 
شکایت کرده اســت، گبى داگلاس بود که در 
المپیک ریو مدال طلا کســب کرده اســت. به 
دلیل افشاگرى هاى مختلفى که در ژیمناستیک 
آمریکا اتفاق افتاد، استیو پنى، رئیس فدراسیون 
ژیمناستیک این کشور در  سال 2016 استعفا داد. 
لارى ناسار درحال  حاضر با توجه به شکایت هایى 
که از او شده،  به 60 سال زندان محکوم شده است.

شــهروند| رئیس تمام وقت بــراى کمیته ملى 
المپیک؛ این شعارى اســت که اکثر رسانه ها و اهالى 
ورزش این روزها بــراى آن تأکید دارنــد و به اجماع 
رسیده اند اما به نظر مى رسد صالحى امیرى بدون توجه 
به صحبت هاى مطرح شده به دنبال راهى براى ماندن 
در شهردارى تهران با وجود تصدى ریاست کمیته ملى 
المپیک اســت. او که با حرف و حدیث هاى فراوان بر 
صندلى ریاست کمیته نشست، در اظهارات اولیه خود 
به هیچ وجه جدایى اش از شهردارى را تأیید نکرده و به 
نظر مى رســد علاقه دارد با چند شغل به کارش ادامه 
دهد. خصوصا حالا که روى افتخارى بودن ریاســت 

کمیته المپیک تأکید کرده است.
تعهدى که الزام آور نیست!

صالحى امیرى بعد از پایان مجمع انتخاباتى کمیته 
ملى المپیــک پیش بینى مى کرد که با این ســوال از 
سوى خبرنگاران مواجه شــود: «از شهردارى استعفا 
مى دهید؟». پاســخ اولیه رئیــس جدید کمیته ملى 
المپیک خیلى روشن نبود: «اینکه من در ادامه چگونه 
عمل خواهم کرد، بستگى به روزهاى آینده دارد. من 
تابع مجامع قانونى و حقوقى هســتم. در این باره باید 
استعمال بگیریم و سپس نتیجه را به اطلاع رسانه ها 
خواهیم رســاند.» یادمان نمى رود که قبل از برگزارى 
انتخابات، تعهدى از کاندیداها گرفته شــده بود تا در 
صورت گرفتــن آراى لازم از ســمت هاى قبلى خود 
اســتعفا بدهند. این اتفاق با دستور سازمان بازرسى و 
براى جلوگیرى از تخلفات احتمالى انجام شــده بود. 
برهمین اساس خبرنگار «شــهروند» سوال بعدى را 

از صالحى امیرى این طور بیان کرد: «مگر شــما تعهد 
ندادید که در صورت کســب آراى لازم از سمت خود 
در شهردارى استعفا مى دهید؟». باز هم پاسخ روشنى 
از سوى رئیس کمیته ملى المپیک دریافت نشد: «در 
این باره توضیح دادم و نتیجه را در روزهاى آینده اعلام 

مى کنیم.»
شهردار قبلا پاسخ استعلام را داده بود

چند هفته قبل که شــهردار تهران در برنامه تهران 
بیست ســیما حضور یافته بود، به ســوالى پیرامون 
حضور احتمالى صالحى امیرى در کمیته ملى المپیک 
و احتمــال باقى ماندنش در شــهردارى پاســخ داد: 
«بحث این بود کــه آیا حضور در کمیته ملى المپیک 
شغل محســوب مى شــود یا خیر. با انصارى معاون 
رئیس جمهورى صحبت کردم و ایشان اعلام کرد از نظر 
ما به طور قطع شغل محسوب مى شود. با این شرایط 
صالحى امیرى نمى تواند دو شغل داشته باشد و اگر به 
کمیته برود، باید از شهردارى جدا شود.» صالحى امیرى 
در شرایطى از استعلام و تابعیت از قانون صحبت کرده 
که شهردار تهران یک ماه قبل پاســخ او را داده است. 
حالا سوال اینجاســت که قرار است در استعلام هاى 
جدید چه اتفاقى صورت بگیرد که صالحى امیرى به آن 

امیدوار است.
نظر شهردار تغییر کرد؟!

مرور اتفاقات 2ماه اخیر ابهام هاى زیادى را در ذهن 
ما ایجاد مى کند. صالحى امیرى 20 آبان ماه با حکمى 
از سوى نجفى به عنوان معاون امور فرهنگى و اجتماعى 
شهردارى تهران و قائم مقام شهردار تهران منصوب شد. 

تا اینجاى کار خوشبینانه تصور مى کنیم که شهردار 
تهران به عدم حضور صالحى امیرى در انتخابات کمیته 
ملى المپیک امیدوار بوده است. اتفاق عجیب آن جا بود 
که 16 دى ماه صالحى امیرى با حکم دیگرى از سوى 
شــهردار به عنوان رئیس هیأت مدیره سازمان ورزش 
شهردارى تهران منصوب شد. این اتفاق در شرایطى رخ 
داد که 4روز قبل یعنى 12دى ماه صالحى امیرى براى 
انتخابات کمیته ملى المپیک ثبت نام کرده بود و در واقع 
حضورش به عنوان رئیس تا حدودى قطعى شده بود. 
این انتصاب بعد از قطعى شدن حضور صالحى امیرى در 
کمیته ملى المپیک این سوال را در ذهن ایجاد مى کند 
که آیا شــهردار تهران نظرش تغییر کرده و به حضور 
توأمان قائم مقامش در شــهردارى و کمیته المپیک 

امیدوار است؟
انتصاب هاى مشکوك

طبق اخبار دریافتى درحالى  که رسانه ها در انتظار 
استعفاى صالحى امیرى از شــهردارى و اجراى قانون 
هستند، در روزهاى اخیر قائم مقام شهردار حتى اقدام به 
انتصاب اعضاى هیأت مدیره سازمان ورزش شهردارى 
تهران کرده است. رضا قراخانلو، غلامعلى محمدعلیپور، 
نصراالله ســجادى و محمد جمشــیدى گزینه هاى 
معرفى شده از سوى صالحى امیرى هستند. انتصاب این 
افراد که سابقه ورزشى بلندبالایى دارند، نشان مى دهد 
که صالحى امیرى به دنبال استحکام جایگاه خود در 

شهردارى است.
ریاست کمیته افتخارى است؟

ریاســت کمیته ملى المپیک را بــه هیچ عنوان 

نمى توان پســت کوچک توصیف کرد. بــا این که در 
قانون آمده؛ رئیس کمیته حقوق مشخصى نمى گیرد 
و افتخارى محسوب مى شود اما سرنوشت ورزش یک 
کشور براى حضور در بازى هاى آسیایى و المپیک به 
همین کمیته مربوط مى شود و به اعتقاد اکثر اهالى 
ورزش نیاز به یــک مدیر تمام وقــت دارد. کیومرث 
 هاشــمى در 4 ســال اخیر چنین وضعیتى داشت و 
با کنارگذاشتن مشــغله هاى دیگر دایما در راستاى 
برنامه ریزى براى ورزش کشــور حرکت مى کرد. این 
شاید کمترین انتظار در گام اول از صالحى امیرى باشد 
که قانون را رعایت کند و وقت کافــى را براى ورزش 
ایران با توجه به اعتمادى که از ســوى اعضاى مجمع 
به او شــده، بگذارد. درحالى صالحى امیرى از قانون 
صحبت کرده که دوشغله (بخوانید چندشغله) بودن 
خودش اصل اقدام غیرقانونى اســت. بایــد دید در 
روزهاى آینده چــه اتفاقاتى پیرامون ســمت هایى 
که هم اکنون ســیدرضا صالحى امیرى برعهده دارد، 
گرفته خواهد شد. باید امیدوار بود با توجه به تعهدى 
که قبل از این با تأکید ســازمان بازرسى گرفته شده، 
صالحى امیرى براى کناررفتن از شهردارى مقاومت 
نکند. باید به ســمت دیگر این ماجرا هم نگاه کنیم. 
سمت هایى که صالحى امیرى در شهردارى برعهده 
دارد، حتى شاید او را از مشغله ورزشى هم بیشتر درگیر 
کند. در واقع کسى که در شهردارى داراى چند سمت 
کلیدى است، در مقابل مردم مسئول است و فقط این 
جامعه ورزش نیستند که انتظار دارند صالحى  امیرى به 

قانون عمل کند. 

نقى نارى
کارشناس هندبال

کیوسک

بارسا بهترین است

روزنامه «موندو دپورتیوو» پرونــده اى درباره 
موفقیت هاى فوق العاده بارسلونا در فصل جارى 
روى جلد خود کار کرد و تیتر زد: «بارسا بهترین 
است». این روزنامه به نقش ویژه مسى و سوارس 

در موفقیت هاى بارسلونا اشاره کرد.

این همه جنگ است

روزنامه «سان اسپورت» با اشــاره به درگیرى 
لفظى کونته و مورینیو تیتر «این همه جنگ است» 
را روى جلد برد و نوشت: «کونته خواهان مجازات 

ژوزه از سوى مقامات فوتبال انگلیس شد.»

شایعه روز

یانال، گزینه جدید تراکتورسازى
باشــگاه  مســئولان 
تراکتورســازى بعد از 
نهایى  تصمیم  این که 
خــود را دربــاره قطع 
همــکارى بــا یحیى 
اتخاذ  گل محمــدى 
کردند، تصمیم داشتند 

مصطفى دنیزلى را به عنوان جانشــین او انتخاب 
کنند. بر این اســاس نمایندگان تراکتورسازى در 
سفرى که به ترکیه داشتند، مذاکرات متعددى را 
با دنیزلى انجام دادند و بر ســر موضوعات مختلفى 
به توافق رسیدند؛ ولى اتفاقات جدیدى رخ داده که 
شاید حضور دنیزلى را منتفى کند. سرمربى پرآوازه 
ترکیه اى پیشنهاد مالى بالایى را به تراکتورسازى 
ارایه کرده بود که بعد از رایزنى هاى مختلف دوطرف 
در این خصوص به توافق رسیدند اما مسأله مهمتر که 
حالا مذاکرات را به بن بست رسانده، قرارداد همکارى 
دنیزلى با شــبکه تى آرتى اســپورت ترکیه است. 
دنیزلى به عنوان کارشــناس این برنامه تلویزیونى 
تا پایان فصل قــراردادش را امضا کرده و درصورتى 
که هدایت تراکتور را برعهده بگیرد، باید شــنبه ها 
به ترکیه برود و در برنامه شرکت کند و برگردد که 
این مسأله با موافقت تراکتورى ها مواجه نشده است. 
به همین دلیل تراکتورى ها کــه زمان زیادى براى 
انتخاب سرمربى جدید ندارند، به دنبال مذاکره با یک 
مربى دیگر هستند. ارسون یانال سرمربى ترکیه اى 
که در تیم هایى مثل فنرباغچه سابقه مربیگرى دارد، 
گزینه جدید تراکتورسازان است. نمایندگان تراکتور 
به  زودى مذاکرات خود با یانــال را آغاز مى کنند تا 

شاید با این مربى به توافق برسند.

آن سوى مرز

انصارى فرد آقاى گل یونان
ســتاره ایرانى المپیاکوس در شــب پیروزى و 
بازگشــت تیمش به صدر جدول به تنهایى در رده 
اول برترین گلزنان سوپر لیگ یونان جاى گرفت. 
در دیــدار پایانى هفته هفدهم ســوپر لیگ یونان 
تیم المپیاکوس به مصاف لامیــا رفت و این تیم را 
با نتیجه 2 بر صفر شکست داد. در این دیدار کریم 
انصارى فرد توانســت گل دوم تیمش را در دقیقه 
37 به ثمر برســاند و با این گل تعداد گل هاى این 
فصلش را به عدد 9 افزایش داد تا به تنهایى در صدر 
جدول برترین گلزنان سوپر لیگ یونان قرار بگیرد. 
المپیاکوس هم با این پیروزى 38 امتیازى شد و در 

صدر جدول قرار گرفت.

شکایت مدافع ایرانى از تیم قطرى
با این که رئیس باشگاه قطر اس سى هم اعلام کرده 
است که قرارداد طیبى و دو بازیکن خارجى دیگر این 
تیم فسخ شده، ولى نکته مهم این است که مسئولان 
باشــگاه یادشــده طیبى را از لحــاظ مالى راضى 
نکرده اند. محمد طیبى یک میلیارد و 200 میلیون 
تومان از باشــگاه قطــر اس ســى مى خواهد، ولى 
مسئولان این باشگاه روز گذشته به او اعلام کردند 
که باید طلبش را ببخشــد و جدا شود. این موضوع 
مورد موافقت طیبى قرار نگرفته و او اعلام کرده اگر 
مدیران باشگاه طلب این بازیکن را ندهند، طیبى از 

باشگاه قطر اس  سى به فیفا شکایت خواهد کرد.
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شهروند|  جدا از تمام اتفاقــات حاشیه اى پیرامون 
شخص سیدرضا صالحى امیرى، روساى فدراسیون هاى 
ورزشــى و دیگر اعضاى مجمع کمیتــه ملى المپیک 
ازجمله 6 قهرمان المپیکى خواسته هاى زیادى از رئیس 
جدید کمیته بعد از رأى اعتمادى که به او دادند، خواهند 

داشت. 
کمیته پولدار مى شود؟

یکى از جملاتى کــه از زبان برخى مدیــران ورزش 
به عنوان حامى طرح ورود صالحى امیرى به کمیته ملى 
المپیک در هفته هاى اخیر شنیدیم، این بود: «حضور یک 
مدیر نزدیک به دولت مى تواند بودجه خوبى را به ورزش 
وارد کند.» حالا که این مدیر نزدیک به دولت براى کمیته 
المپیک انتخاب شد، همه اهالى ورزش در انتظار تزریق 
بودجه اى هســتند که از آن صحبت مى شــد. به  گفته 
روساى فدراسیون هاى ورزشى در  سال جارى از بودجه 
تعیین شده، کمیته المپیک نهایتا 35 درصد پرداختى 
داشته، درحالى  که 2ماه دیگر  سال 96 به پایان مى رسد. 
حداقل خواسته فدراســیون ها، مربیان و ورزشکاران با 
ریاســت صالحى  امیرى مى تواند این باشــد که بودجه 
تصویب شده از ســوى دولت به طور کامل و به موقع به 

فدراسیون ها برسد. 
رقم خوردن سرنوشت در جاکارتا و توکیو

حتما صالحى امیرى کــه در صحبت هایش گفته با 

فضاى ورزش بیگانه نیست، خوب مى داند معیار اصلى 
براى ســنجش عملکرد کمیته ملى المپیک، نتایجى 
اســت که کاروان ایران در بازى هاى آسیایى و المپیک 
کســب مى کند. این 2 رویداد مهم در سال هاى آینده و 
در دوران مدیریت صالحى امیرى اتفــاق خواهد افتاد و 
باید دید سیاســت هاى جدید کمیته ملى المپیک در 
قبال رشته هاى اعزامى و آماده ســازى ورزشکاران چه 
خواهد بود. رتبه چهارمى در بازى هاى آســیایى 2018 
مى تواند براى ورزش ایران نتیجه نســبتا قابل قبولى را 
رقم بزند. با این که 7ماه تا آغاز این بازى ها در جاکارتا باقى 
مانده اما خیلى از کشورها برنامه ریزى نهایى خود را براى 
آماده سازى ورزشکاران خود کرده اند تا به بهترین نتایج در 
این مسابقات دست پیدا کنند. قید فوریت باید در دستور 
کار رئیس و اعضاى هیأت اجرایى کمیته ملى المپیک 
باشد. اکثر فدراسیون ها منتظر تعیین تکلیف انتخابات 
کمیته ملى المپیک بودند تا بعد از برگزارى جلســات 
کارشناســى با تیم مدیریتى جدید برنامه هاى خود را 
جهت حضور در بازى هاى آسیایى پیاده کنند. البته براى 
موفقیت در المپیک هم نباید فقط به چند ماه قبل از آن 
فکر کرد. مطمئنا مهمترین رقابتى که پیش روى ورزش 
ایران در دوران ریاســت صالحى امیرى است، المپیک 
2020 توکیو خواهد بــود که وزیر ورزش چند بارى قول 

تاریخ سازى در آن را به شکل هاى مختلف داده است. 

شهروند|  ادبیات ســلطانى فر و صالحى امیرى در 
مجمع کمیته ملى المپیــک در قبال یکدیگر بیش از 
پیش رابطه صمیمانه این 2نفر را به همه ثابت کرد. آنها 
در پایان مجمع بعــد از خوش وبش با یکدیگر، در کنار 
یکدیگر مقابل دوربین هــاى تلویزیونى و نمایندگان 
رسانه ها ایستادند تا مقابل سوالات حاشیه اى احتمالى 
خیلى خوب بتوانند از هم حمایت کنند. خودشــان 
این اتفاقات را نشــانه هاى روشــنى براى ورزش ایران 

مى دانستند.
2 وزیر برگشتى؛ سکانداران ورزش

بد نیست کمى به عقب برگردیم. تقریبا 4 سال قبل و 
در اوایل دولت یازدهم؛ ورزش دچار بلاتکلیفى شدیدى 
شده بود. گزینه اول رئیس جمهورى براى وزارت ورزش 
مسعود سلطانى فر بود که از سوى مجلس رأى اعتماد 
نگرفت. سپس صالحى امیرى به عنوان سرپرست وزارت 
ورزش انتخاب شد و خودش هم به عنوان دومین گزینه 
دولت براى گرفتن رأى اعتماد به مجلس رفت اما او هم 
دست خالى برگشت.  ســال 92 براى هر 2نفر در حوزه 
ورزش  سال تلخى بود اما شاید کمتر کسى تصور مى کرد 
4 سال بعد آنها به عنوان سکانداران ورزش ایران در کنار 
هم عکس یادگارى بگیرند. سلطانى فر در اواخر دولت 
یازدهم و چند ماه قبل در دولت دوازدهم وزارت ورزش 
را با رأى اعتماد مجلس به دست گرفت. صالحى امیرى 

هم به شکلى تقریبا عجیب رئیس کمیته ملى المپیک 
شد تا وزراى پیشنهادى ورزش در ابتداى دولت یازدهم 
که در آن برهه توفیقى پیدا نکردند، در دولت دوازدهم با 

سرنوشتى متفاوت به کار خود ادامه دهند. 
وزیر و یک خوشحالى خاص

«ما در کنار هم، شانه به شــانه یکدیگــر و با تعامل 
و همکارى ســعى مى کنیم سرعت توســعه ورزش 
در ابعاد همگانــى و قهرمانــى را افزایش دهیم. قطعا 
رفاقت بین ما به ورزش کشــور هم کمک خواهد کرد. 
صالحى امیرى اســتاد بنده است! او رفیق و همکار من 
محسوب مى شــود. مدت ها در دولت و نهادهاى دیگر 
با هم بودیم. صالحى امیرى تجربه و توان لازم را دارد و 
مورد اعتماد رئیس جمهورى است.» این صحبت هاى 
وزیر ورزش بعد از انتخاب صالحى امیرى به عنوان رئیس 
کمیته ملى المپیک است که حسابى خوشحال به  نظر 
مى رسید. اگر تصاویر ثبت شده از سلطانى فر در مجمع 
کمیته المپیک را یک بار مرور کنید، حتما به این نتیجه 
خواهید رسید که وزیر یکى از خوشحال ترین روزهاى 
وزارت خود را ســپرى کرد. حالا سوال اینجاست؛ بعد 
از سال هایى که همواره صحبت از اختلاف بین 2 نهاد 
تصمیم ساز ورزشى مى شد، این بار صمیمیت روساى 
کمیته المپیک و وزارت ورزش کمکى به ورزش کشور 

خواهد کرد یا خیر.  

چالش هاى پیش روى صالحى امیرى چیست؟

بودجه و نتیجه؛ انتظارهاى اصلى از آقاى رئیس
چرا سلطانى فر از حضور صالحى امیرى خوشحال است؟

کمیته- وزارت؛ نزدیک تر از همیشه

عکس نوشت

چاى سرد رئیس فوتبال در انتخابات
مهدى تاج که شاید تصور مى کرد با توجه به رابطه نسبتا مساعد با صالحى امیرى یکى از 6 کرسى هیأت اجرایى 
کمیته المپیک را کسب کند. در طول مجمع با خیال راحت چاى مى نوشید؛ اما در پایان با چهره اى درهم آکادمى 
ملى المپیک را ترك کرد. با این که رئیس فدراسیون فوتبال در بین مردم چهره شناخته شده اى به حساب مى آید؛ 

اما در مجامع ورزشى همواره یک نگاه ضدفوتبال وجود دارد که ظاهرا دلیل این شکست چنین بوده است.

نوستالژى

روزهاى خوش آرارات در فوتبال تهران
تیم آرارات تهران در برهه اى خواب و خــوراك را بر تیم هاى بزرگ حرام مى کرد؛ این تصویر یکى از آن 
روزها ست که آرارات مقابل تیم هاى پرطرفدار به پیروزى مى رســید و هواداران پرتعدادش را خوشحال 
مى کرد. بازیکنانى مثل وازگن صفریان، مائیس میناسیان، ژورس غازاریان، ویگن کواییان، ویگن زینلى، ورژ 

بخشى و... در عکس بالا مشخص هستند؛ نفراتى که چندین  سال براى آرارات خوش درخشیدند.
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رئیس جدید کمیته المپیک با وجود تعهد کتبى، علاقه اى به استعفا 
از معاونت فرهنگى شهردارى ندارد

لابى براى دوشغله ماندن!
 گفته مى شود صالحى امیرى قصد دارد با وسط کشیدن افتخارى بودن

 ریاست کمیته به فعالیتش در هر دو سازمان ادامه دهد


